
 

 

Протокол № 6 

 
Постійної комісії ради з питань житлово-комунального господарства, 

будівництва, архітектури, екології, довкілля, транспорту та зв’язку. 

 
                                                                              від «15» січня 2021 р. 

ПРИСУТНІ: 
Голова постійної комісії Р.Шагала 

Секретар комісії М.Тяжкун 

 

Члени комісії: Б.Звір, А.Петруняк. 

 

Відсутні:О.Майданюк. 

 

Запрошені: Р.Пошивак- заступник директора департаменту міського 

господарства, О.Каракевич- секретар Дрогобицької міської ради, Р.Москалик- 

заступник міського голови з питань житлово-комунального господарства, 

Л.Менько- керівник юридичного відділу КП «Дрогобичтеплоенерго» ДМР, 

І.Хом'як- директор КП «Дрогобичтеплоенерго» ДМР, В.Яценко- директор КП 

«Муніципальна варта». 

 

                                      

                                  ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 
1. Про передачу виробничих потужностей Державного комунального 

підприємства «Стебниктеплокомуненерго»  на баланс  Комунального 

підприємства «Дрогобичтеплоенерго» Дрогобицької міської ради. 

2. Про затвердження Програми фінансової підтримки Комунального 

підприємства «Муніципальна варта» Дрогобицької міської ради на 2021-

2023рр. 

3. Про затвердження Програми благоустрою на 2021 рік. 

4. Про затвердження Програми утримання та розвиток автомобільних доріг та 

дорожньої інфраструктури на 2021 рік. 

5. Про затвердження Програми розвитку доріг загального користування 

державного значення Львівської області в межах Дрогобицької міської 

територіальної громади на 2021р.  

6. Розглянути «Звернення депутатів фракції ВО «Батьківщина» Дрогобицької  

міської ради VIII скликання до Президента України, Кабінету Міністрів  

 

 

 

 



 

 

України, Верховної Ради України щодо недопущення підвищення тарифів на 

енергоносії для населення». 

       

 

         1.Слухали: Про приєднання Державного комунального підприємства 

«Стебниктеплокомуненерго» до Комунального підприємства 

«Дрогобичтеплоенерго» Дрогобицької міської ради. 

Доповідач: І.Хом'як- директор КП «Дрогобичтеплоенерго» ДМР. 

Виступила: Л.Менько- керівник юридичного відділу КП 

«Дрогобичтеплоенерго» ДМР. 
Голосували: 

 «за»- 4 

 Вирішили: рекомендувати раді. 

 

      2.Слухали: Про необхідність затвердження Програми фінансової 

підтримки Комунального підприємства «Муніципальна варта» Дрогобицької 

міської ради на 2021-2023рр. 

Доповідач: В.Яценко- директор КП «Муніципальна варта». 

Голосували: 

«за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

       3.Слухали: Про необхідність затвердження Програми благоустрою на 

2021 рік. 

 Доповідач: Р.Пошивак- заступник директора департаменту міського 

господарства.  

Виступили: Р.Москалик- заступник міського голови з питань житлово-

комунального господарства. 

Голосували: 

 «за»- 4 

Вирішили: рекомендувати раді. 

 

       4.Слухали: Про необхідність затвердження Програми утримання та 

розвиток автомобільних доріг та дорожньої інфраструктури на 2021 рік. 

Доповідач: Р.Пошивак- заступник директора департаменту міського 

господарства.  

Голосували: 

 «за»- 4 

 Вирішили: рекомендувати раді. 

 

        

 



 

 

5.Слухали: Про необхідність затвердження Програми розвитку доріг 

загального користування державного значення Львівської області в межах 

Дрогобицької міської територіальної громади на 2021р 

 Доповідач: Р.Пошивак- заступник директора департаменту міського 

господарства.  

Голосували: 

 «за»- 4 

 Вирішили: рекомендувати раді. 

 

       6.Слухали: «Звернення депутатів фракції ВО «Батьківщина» 

Дрогобицької міської ради VIII скликання до Президента України, Кабінету 

Міністрів України, Верховної Ради України щодо недопущення підвищення 

тарифів на енергоносії для населення». 

Доповідач: А.Петруняк- депутат фракції ВО «Батьківщина». 

 Вирішили: на розгляд ради. 

 
         

 

 

 

Голова комісії                                                                 Р.Шагала 

 

Секретар комісії                                                             М.Тяжкун 
 

 

 
 

 

 
 


